
خوشبینی های 
بیش از حد به لیگ 

قهرمانان آسیا
یـــی  زهـــا صحبت ها رو یـــن  ا
دربـــاره موافقـــت »AFC« بـــا 
صـــدور مجـــوز حرفـــه ای بـــرای 
یکـــی دو باشـــگاه ایرانـــی شـــنیده 
می شـــود کـــه ایـــن بـــه معنـــای 
بلامانـــع بـــودن حضـــور آنهـــا 
در لیـــگ قهرمانـــان آســـیا در 
صـــورت برخـــورداری از عناویـــن 
قهرمانـــی »داخلـــی« اســـت امـــا 
بـــه نظـــر می رســـد در ایـــن زمینـــه 
ــوق  ــبینی فـ ــه خوشـ ــیدن بـ و رسـ
یـــی صـــورت گرفتـــه  عجله ها
و هنـــوز معلـــوم نیســـت کـــه 
کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا 
کدامیـــن باشـــگاه های مـــا را بـــه 
دوره بعـــدی ایـــن رقابت هـــا راه 

. هـــد می د
ــه  ــتقلال بـ ــدن اسـ ــذف شـ در حـ
ســـبب عـــدم اجـــرای بموقـــع 
تعهـــدات مالـــی اش در قبـــال 
یـــی ســـابقه  لیا یتا ســـرمربی ا
یـــن باشـــگاه شـــکی وجـــود  ا
نـــدارد امـــا بـــه نظـــر می رســـد 
خوشـــبینی بیـــش از حـــد ســـران 
»نســـاجی« بـــه حضورشـــان در 
ـــی  ـــه ســـبب قهرمان لیـــگ آســـیا ب
در پیکارهـــای فصـــل پیـــش 
جـــام حذفـــی و آنچـــه خودشـــان 
بـــرآورده کـــردن اســـتانداردهای 
صیـــف  تو  A F C ی  فـــه ا حر
می کننـــد، ریشـــه در حقیقـــت 
ه  شـــد. ورزشـــگا شـــته با ندا
شـــهید وطنـــی قائمشـــهر بـــا 
وجـــود ترمیم هـــای طولانـــی 
و گســـترده اش طـــی دو ســـال 
گذشـــته هنـــوز مشـــخصه های 
یـــک اســـتادیوم اســـتاندارد 
را نـــدارد و انتقـــال احتمالـــی 
بـــه  نگـــی اش  خا ی  زی هـــا با
ورزشـــگاه شـــهید عضـــدی رشـــت 
هـــم کـــه بـــه تازگـــی یـــک رونـــد 
بازســـازی در آن انجـــام شـــده، 
ضمانـــت اجـــرا نـــدارد زیـــرا از یـــک 
ســـو بســـیاری از کارهـــای اجرایـــی 
ـــه تعبیـــه  ایـــن اســـتادیوم از جمل
صندلی هایـــش هنـــوز انجـــام 
 AFC نشـــده و از جانـــب دیگـــر
معمـــولاً »اســـتادیوم جانشـــین« 
را بـــرای تیم هـــای حاضـــر در 
و  یـــرد  نمی پذ ســـیا  آ لیـــگ 
ــهر و  ــان شـ ــوزه همـ ــه حـ ــط بـ فقـ
ـــد. در مـــورد  ـــگاه می کن اســـتان ن
پرســـپولیس هـــم چـــون ایـــن 
ــام کشـــور را  ــه جـ ــل هـــر سـ فصـ
بـــرد، امیدواری هـــا در جامعـــه 
فوتبـــال فـــراوان اســـت و حتـــی 
ز  مجـــو ینـــد  می گو خیلی هـــا 
ـــن باشـــگاه از ســـوی  ـــه ای ای حرف
AFC تأییـــد شـــده ولـــی واقعیـــت 
ــاد  ــن نهـ ــه ایـ ــن اســـت کـ ــر ایـ امـ
قـــاره ای حتـــی ورزشـــگاه آزادی 
تهـــران را کـــه همیشـــه آخریـــن 
پناهـــگاه فوتبـــال ایـــران و ســـلاح 
شـــماره یـــک مـــا بـــوده، غیـــر 
اســـتاندارد تشـــخیص داده و 
بـــه فدراســـیون فوتبـــال ایـــران 
ــار کـــرده کـــه اگـــر هـــر چـــه  اخطـ
ــراوان آن را  ــب فـ ــریع تر معایـ سـ
ـــه یـــک  ـــل ب )کـــه »آزادی« را تبدی
ویرانـــه کـــرده( برطـــرف ننمایـــد، 
از میزبانـــی تمامـــی بازی هـــای 
قـــاره ای محـــروم خواهـــد کـــرد 
ً همـــان زمیـــن  یـــن طبعـــا و ا
آشـــنایی اســـت کـــه ســـرخ های 
تهرانـــی همیشـــه دیدارهـــای 
خانگـــی خـــود را در آن انجـــام 

داده انـــد.
ــر  ــا تذکـ ــه مـ ــوارد بـ ــه ایـــن مـ همـ
می دهـــد بیهـــوده خوشـــبین 
نباشـــیم و مجوزها و حضورهای 
ینـــدگان خـــود را حتمـــی  نما
ندانیـــم زیـــرا هنـــوز نـــه بـــه دار 
ـــار. بهتـــر اســـت  ـــه ب ـــه ب اســـت و ن
چنـــد روز دیگـــر هـــم صبـــر کنیـــم 
ــد و  ــه می گویـ ــم AFC چـ و ببینیـ
کـــدام تیم هـــا را از غربـــال خـــود 
گذرانـــده و کدامین هـــا را پشـــت 
درهـــای بلنـــد خـــود نگـــه داشـــته 
و پاســـخ نـــه بـــه آنهـــا داده اســـت.
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 zگزارش

عباس عراقچی

به تهمت ها عادت دارم

چند روز پیش علیرضا بیرانوند در مصاحبه ای گفت که تیرماه 99 برای حل مشکل خود 
با عباس عراقچی معاون وقت وزیر خارجه دیدار و از او درخواست کمک کرده اما طوری 
صحبت کرد که حواشی ای در این خصوص به وجود آمد. عراقچی در مورد حواشی 
گفت: »در این سال ها به اینکه خدمت کنم و تهمت های ناروا بشنوم عادت کرده ام. 
به احترام تمامی هواداران فوتبال و به پاس قهرمانی های بیرانوند در سنگربانی تیم 

ملی، به این »ادعای کذب« پاسخ نمی دهم و قصد شکایت از ایشان را ندارم.«

برانکو ایوانکوویچ

منتظر تقابل با ایران هستم

برانکو ایوانکوویچ سرمربی سابق پرسپولیس در نشست خبری قبل از دیدار تیم ملی 
عمان با ازبکستان گفت: »منتظر 4 بازی جذاب در سطح بالا هستیم. از حضورم در 
این مسابقات رضایت دارم. این برای دومین بار است که در مسابقات کافا حضور 
دارم چون پیش از این یک بار با ایران تجربه حضور در این تورنمنت را داشتیم .اگر 
همــه چیــز طبق انتظار ما در مســابقات گروهی پیش بــرود در مرحله حذفی مقابل 

تیم ملی ایران بازی خواهیم کرد و بازی مهمی برای هر دو طرف خواهد بود.«

عباس تیموری

انتخابات در سریع ترین زمان ممکن

عباس تیموری در مورد برگزاری انتخابات ریاســت هیأت فوتبال اســتان تهران 
اظهار داشت: »این نخستین مرتبه در هیأت فوتبال تهران است که یک رئیس 
اســتعفا داده اســت. طبــق اساســنامه هــر وقــت رئیــس هیــأت فوتبال اســتعفا 
بدهــد می تــوان تــا ۶ ماه انتخابــات را برگزار نکرد. تمامــی مجموعه هیأت تهران 
از جملــه خــود بنــده هــم در همیــن راســتا تــاش کرده ایم کــه انتخابــات هیأت 
فوتبال اســتان تهران در اســرع وقت و به بهترین شــکل ممکن برگزار شــود. «

فوتبال ایران زیر  ذره بین
مدیریت فوتبال 

وصال روحانی
روزنامه نگار

آزمون: امکانات داشته باشیم درصد موفقیت بالاتر خواهد بود

برای اعتلای نام ایران حد و مرز نمی شناسیم
فدراســیون جهانــی فوتبــال )فیفــا( روز 
گذشــته جدیدترین رده بنــدی تیم های 
ملــی فوتبــال زنــان جهــان را اعــلام کــرد 
کــه بــر ایــن اســاس ایــران بــا کســب 
1409.89 امتیــاز و بــا صعــودی 6 پله ای 
در رده شــصت ویکم جهان قرار گرفت. 
شــاگردان مریم آزمون در این رده بندی 
بالاتــر از تیم هایــی همچــون یونــان، 
ترکیــه و اروگوئــه قــرار دارنــد. در قــاره 
کهن اســترالیا، ژاپن، چیــن، کره جنوبی 
و ویتنــام بــه ترتیــب در رده هــای اول تــا 
پنجــم این رده  بندی هســتند و تیم ملی 
زنــان کشــورمان در قــاره آســیا صاحــب 
جایــگاه دوازدهــم اســت. تیــم بانــوان 
ایــران فروردیــن مــاه ســال جــاری و در 

مرحلــه مقدماتــی انتخابــی المپیــک 
2024 پاریس مقابل میانمار قرار گرفت 
کــه در مجموع دو بازی رفت و برگشــت 
رقیــب خود را شکســت داد و به مرحله 
بعــد صعــود کرد. مرحلــه دوم با حضور 
12 تیم از اول تا آبان 1402 در ســه گروه 
چهــار تیمــی می شــود. در پایــان مرحله 
دوم، چهار تیم به مرحله سوم می رسند 
و در نهایــت دو تیــم برتــر مجــوز حضــور 
در المپیــک پاریــس را کســب خواهنــد 
کــرد. بانــوان ایــران در مرحلــه دوم در 
گــروه A  بــا اســترالیا )میزبــان(، چیــن 
تایپــه و  فیلیپیــن همگــروه هســتند. 
مریم آزمون ســرمربی تیــم ملی فوتبال 
بانــوان ایــران در ایــن بــاره گفــت: »ایــن 

موضــوع نتیجــه ماه ها تــلاش و زحمات 
اعضــای کادر فنــی و بازیکنان ارزشــمند 
تیــم ملی بانوان اســت. نبایــد فراموش 
کــرد درخشــش در دوئلــی کــه با کشــور 
میانمــار در شــهر یانگــون ایــن کشــور 
داشــتیم، تأثیــر زیــادی داشــت و باعث 
شــد در رنکینگ ســیر صعودی داشــته 
باشــیم. صعــود 6 پلــه ای در رنکینــگ 
بــرای فوتبــال بانــوان ایــران را  بــه فــال 
نیــک می گیریــم و امیدواریــم ادامه دار 
باشــد.« وی افــزود: »فوتبــال ایــران در 
بخــش بانــوان در حــال رشــد اســت و 
بازیکنانــی کــه اسم شــان را خط شــکن 
گذاشــتم بــا تمام تــوان مشــغول تلاش 
هستند. برای اعتلای نام و پرچم وطن، 

حد و مرزی نمی شناسیم و با تمام توان 
رو بــه جلــو حرکت می کنیم تــا تمام دنیا 
بــه فوتبال ایــران احترام بگــذارد. فقط  
در ایــن مســیر نیاز به حمایت بیشــتری 
داریــم و از همــه عزیزانــی کــه می توانند 
بــه نوعــی تأثیرگــذار باشــند، تقاضــای 
تعامل و مســاعدت داریــم. اگر دختران 
بــا امکانــات بهتــری بــرای مســابقات 
رســمی آمــاده شــوند، قطعــاً درصــد 
موفقیــت بالاتر اســت. بایــد تأکید کنم 
کــه فدراســیون فوتبــال و خانم منظمی 
نایــب رئیــس فوتبــال بانــوان بــا جدیت 
زیاد در کنار ما هســتند و با برنامه ریزی 
خوب مشــغول آماده سازی برای مرحله 
دوم انتخابی المپیک پاریس هستیم.«

جلســه هیــأت رئیســه فدراســیون 
فوتبال ســاعت 12 روز گذشته با حضور 
هوشنگ نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه 
تراکتــور و سرپرســت کمیتــه تدویــن 
مقررات فدراسیون برگزار شد. احسان 
اصولــی ســخنگوی فدراســیون، بعــد 
از پایــان جلســه گفــت: »بــر اســاس 
تــی داشــتیم.  دستورجلســه مصوبا
مهم تریــن مصوبــه بحــث اصــلاح و بــه 
روز رســانی آیین نامــه مــدارس فوتبــال 
بــود. بــا توجــه بــه اینکــه در آســتانه 
تابســتان هســتیم، لازم بــود آیین نامــه 

مــدارس فوتبــال بازنگــری و نقص هــا 
برطــرف شــود. امــروز تصویب شــد و به 
هیأت هــای فوتبال ابلاغ خواهد شــد.«

به روز رسانی آیین نامه مدارس 
فوتبال

او ادامــه داد: »فعالیــت هیأت هــا در 
بحث مــدارس فوتبال در این چارچوب 
خواهــد بــود .مهمترین عامــل نظارت و 
کنتــرل، خــود خانواده هــا هســتند. در 
واقــع صــدور مجــوز توســط هیأت ها بر 
اســاس چارچــوب خواهد بود و لیســت 

تمــام مــدارس دارای مجوز در هیأت ها 
و ســایت فدراســیون درج می شــود. هر 
کســی از لوگــوی فدراســیون، هیــأت یــا 
باشــگاهی اســتفاده کــرد بــه معنــای 
داشــتن مجوز نیســت. البته مــا در این 
مورد پیگیر هستیم  اما خانواده ها قبل 
از ثبت نــام حتمــاً چــک کننــد کــه مجوز 

داشــته باشند.«
اصولــی گفــت: »اگــر تخلفــی حتــی 
در مدرســه دارای مجــوز رخ بدهــد، 
مهم تریــن جایــی کــه می توانــد نظــارت 
داشــته باشــد، خانواده هــا هســتند. 

آنهــا می تواننــد بــر مبنــای گزارش هــا 
بــه نهادهــای ذیربــط و مجموعه هــای 
مختلــف، مســائل رقم خــورده را اطلاع 
بدهنــد تــا قبــل از اینکــه دیــر شــود، 
هــر نــوع انحــراف و تخلــف در حــوزه 
نفروشــی، رفتارهــای حرفــه ای،  گرا
اخلاقــی و... ســریعاً پیگیــری شــود. 
آمــاده دریافــت این گزارش ها هســتیم 
و از ظرفیــت نهادهــای ناظــر اســتفاده 
ده هــا  ا نو لبتــه خا ا کــرد.  هیــم  ا خو
می تواننــد مســتقیم هــم بــه آن نهادها 

اعــلام کننــد.«
 

 سقف بودجه باشگاه ها
محور عمل است

اصولی در مورد سقف بودجه باشگاه ها 
عنوان کرد: »این موضوع در فدراسیون 
فوتبال و ســازمان لیگ بحث و تصویب 
شــد. آن هــم محــور عمل اســت. امروز 
بحــث شــد و چارچوبی اســت کــه اتفاق 

افتاده است.«
وی افــزود: »ســامانه ای در حوزه کمیته 
جوانــان و بــرای اســتعدادیابی در کل 
کشــور، امــروز مــورد بحــث و بررســی 
قــرار گرفــت. اقدام بســیار رو به جلویی 
خواهــد بود و می توانــد در حوزه فوتبال 
پایــه بانــک اطلاعاتــی بســیار جامعی را 

ایجــاد کنــد.«

حامی عنایتی و قلعه نویی 
هستیم

ســخنگوی فدراســیون فوتبال در مورد 
حملــه مایلی کهــن بــه قلعه نویــی و 
عنایتــی، اظهــار داشــت: »ســرمربی 
تیــم ملــی و تیــم امیــد، مــورد حمایــت 
فدراســیون فوتبــال و هیــأت رئیســه 
هســتند. با تمام قدرت از آنها حمایت 
کردیــم. هر کســی اگر ایــرادی دارد، به 
شــکل فنــی و کارشناســی بحث شــود. 
خیلــی تبدیــل بــه بگومگــو و حرف های 
ن  ســیو را فد ر  د  . د نشــو غیرفنــی 
قلعه نویــی و عنایتــی و دیگر دوســتان، 
مباحــث و انتقــادات فنی را می شــنوند 
و مــلاک عمل قرار می دهند. اگر جایی 
اشــکالی باشــد رفع می کننــد اما اینکه 
بــا ادبیــات بگومگــو صحبــت شــود و 
بحث هایــی را مطــرح کنیــم کــه ارزش 
فنی ندارند، زیبنده فوتبال ما نیســت. 

بــا قــدرت از ســرمربی منتخب مــان 
حمایــت کردیــم و حمایــت می کنیــم. 
برنامه هــای خیلــی خوبی تدوین شــده 
کــه پیــش مــی رود. بــا حمایــت جامعه 
فوتبال و پیشکســوتان که محور خیلی 
از تصمیمــات مشــورت آنهــا خواهــد 
بــود، ان شــاءالله تیم هــای ملــی مــا 
نتیجــه بگیرنــد و دل میلیون هــا ایرانی 

را شــاد کننــد.«
 

سکه های پر ابهام
اصولــی در خصــوص بحث پاداش های 
جــام جهانــی )ســکه و 206( و بیانیــه 
فدراســیون فوتبال، عنوان کرد: »برخی 
از ایــن مســائل در حــوزه تصمیم گیــری 
فدراســیون فوتبــال نبود. اطلاع دقیقی 
نــدارم کــه ســکه ها چقــدر بــوده ، اصــلاً 
در فدراســیون چنیــن اتفاقــی رخ نــداد. 
همه چیز کاملاً شــفاف و روشــن است. 
فدراســیون طبــق چهارچــوب قانونــی و 
قابــل دفــاع، عمل کرده و عمل می کند. 
آنچه خود هیأت رئیســه تصویب کرده 
در چهارچــوب آیین نامــه و روال قبــل 
بــوده اســت. در همــان چارچــوب هــم 

دفــاع کردیم.«

مینی کمپ در زمان کی روش 
طرح شد

وی در مــورد اینکــه برپایــی مینی کمپ 
برای تیم ملی باعث  افزایش شایعات و 
قیمت بازیکنان در بازار نقل و انتقالات 
می شــود، گفت: »مینــی کمپ در زمان 
کــی روش طــرح شــد. پــس ایــن نــگاه  
انتقــادی نقــض می شــود. اگــر کســی 
فکر کند مینی کمپ برای اهداف مورد 
انتقــاد برگــزار می شــود، ناقــض ماجــرا 
ایــن اســت که زمان کــی روش و نزدیک 
بــه جــام جهانــی ایــن مینــی کمپ هــا را 
داشــتیم. اتفاقــاً خیلــی از کارشناســان 
شــناخته شــده فوتبــال ایــن مســأله 
)برپایــی مینــی کمــپ( را تأییــد کردنــد 
کــه فرصتــی اســت تــا بازیکنــان جوان، 
بیشــتر دیــده شــوند. اصــلاً تحرکــی در 
فوتبــال مــا به وجود مــی آورد و می تواند 
انگیزه ویژه ای را ایجاد کند. کار جدیدی 
نیســت و ادامــه همــان کاری اســت که 
از قبــل مــورد تأیید فدراســیون و هیأت 

رئیســه هــم بوده اســت.«

 اصولی: اطلاع ندارم سکه ها چقدر بوده!

مینی کمپ از زمان کی روش راه افتاده است مینی کمپ در زمان 
کی روش طرح شد. 

پس این نگاه نقض 
می شود. اگر کسی 

فکر کند مینی کمپ 
برای چنین هدفی 

برگزار می شود، 
ناقض ماجرا این است 

که زمان کی روش و 
نزدیک به جام جهانی 

این مینی کمپ ها 
برگزار می شدند. 

اتفاقاً خیلی از 
کارشناسان شناخته 

شده فوتبال این 
مسأله )برپایی مینی 
کمپ( را تأیید کردند 

که فرصتی است تا 
بازیکنان جوان بیشتر 

دیده شوند


